

预制度假屋-CH17 CH17

产品名称	预制度假屋-CH17 CH17
公司名称	江门市共盈钢结构有限公司
价格	2000.00/平方米
规格参数	型号:CH17 材质:复合材料 产地/品牌:中国
公司地址	中国 广东 江门市 广东省江门市龙湾路199号
联系电话	86-07503535771 13802608920

产品详情

型号	CH17	材质	复合材料
产地/品牌	中国	种类	活动房
规格	L:6.058m W:2.438m H:2.591m		

ch17原木度假屋，1个标准20gp尺寸，室内功能区分为1房+1浴室+1厨房（饭厅），总面积为15m²。

该产品适合于各种黄金旺地的咖啡馆或远离都市而施工条件极端缺乏的度假小屋、旅游点、特色建筑、特色商店等，及沙漠、沙滩、山林、滩涂、边远地区、严控土地的地区。现场几乎无须二次建设、二次装修，只需要简单的水电接驳，免除为土地审批的繁琐手续，免去烦心的奔跑，不会出现“烂尾楼”尴尬现象，大大缩短建设周期，加快提高投资回报率。

ch17 timber house is combined with 1*20-foot-container and the inner function area is one bedroom, one bathroom and one open rim kitchen. the total area is 15m².

with lots of different styles, layouts and finishes, she is suitable for a wide range of activities, but is especially suited to coffee shop, pub, mini stores etc. she centers on the needs of people and the basic decoration is according to 3-star hotel standards. top quality products at an affordable price !